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Építési tagozat 

 

     EMLÉKEZTETŐ 

    a 2022. szeptember 12-i elnökségi ülésről 

 

Jelen vannak: dr. Kiss Jenő, Bálint Péter, Harkai Balázs, Joó Emese, Csermely Gábor, Molnár Dénes, 

dr. Szabó Éva, Wéber László, Hajnal Norbert, Böröczffy István 

Kimentette magát: Tóth Péter, Plajer Tibor, Bocz Gábor, Zsigmondi András, dr. Kocsis Julianna, 

Magyar János 

Nem jelent meg: dr. Andor Krisztián, Hanczár Emőke, Helfrich Salamon, dr. Kóris Kálmán, Lengyel 

Miklós 

 

Az ülésen az alábbi napirendek kerültek megvitatásra:  

1. Az elnökségi ülések lebonyolítása: A feladatcsoportok felelőseinek beszámolói (mint állandó 
programpont) és az elnökségi határozatok jegyzőkönyvezése. 
Előadó: Wéber László 

2. Tagozati javaslatok a 266/2013. (VII.11.) Kormányrendelet jövőbeni módosításához. 
Előadó: Molnár Dénes 

3. A Kamara 2021-es beszámolója. 
Előadó: Molnár Dénes 

4. A tagozati honlap új szolgáltatásai. 
Előadó: Molnár Dénes 

5. Képzések 
- Tagozat által szakmai továbbképzésnek elfogadott/nem elfogadott képzések 
- Új tananyagok 
Előadó: Dr. Kiss Jenő 

6. Tagozati költségvetés, tervek az év fennmaradó részére 
Előadó: Wéber László 
 

7. FAP pályázatok 
Előadó: Csermely Gábor 

8. Egyebek 
 

Az elnökségi ülést Tóth Péter elnök külföldi munkája miatt Molnár Dénes alelnök vezette. 

 

ad.1.: Wéber László tájékoztatta az elnökséget a Közbeszerzésekkel összefüggő rendezvénysorozat 

első konferenciájának főbb tapasztalatairól /részletes információk az MMK honlapján olvashatók/. 

Ezt követően felhívta a figyelmet az Építési és Beruházási Minisztérium tervezett feladatait 

meghatározó törvényjavaslati munkára. 

Harkai Balázs röviden tájékoztatta az elnökséget az FMCS utóbbi szakmai rendezvényéről, mely a volt 

Balettintézetben zajló építkezésen zajlott. 

ad.2.: Molnár Dénes ismertette a 266/2013. (VII.11.) Kormányrendelethez összegyűjtött és a tagozat 

részéről kezdeményezett módosításokat (minden elnökségi tag írásban megkapta), melyeket 

eljuttatunk az MMK rendelettel foglalkozó munkabizottságához. A területi kamaráktól és a szakmai 

tagozatoktól érkező módosítási javaslatok összegzése után is lehetőség van újabb indokolt 

változtatási javaslatok benyújtására. A cél, hogy a korábbi rövid határidőkkel szemben egy 



széleskörben megvitatott javaslatot állíthasson össze az MMK. Az elnökség megerősítette a tagozati 

előterjesztést, elismerte a munkában közreműködő kollégák (Tóth Péter, dr. Kiss Jenő, Zsigmondi 

András, dr. Kocsis Júlia, Molnár Dénes) tevékenységét. Az elnökség felhívta a figyelmet, hogy a 

következő időszakban lehetőséget kell adni arra, hogy valamennyi kamarai tag megismerhesse az 

MMK előzetes anyagának tartalmát. 

ad.3.: Az elnökségi tagok az előző hetekben írásban megkapták az MMK 2021. évi beszámolóját. Az 

összeállítás elismerésre méltó, széleskörű tevékenységről ad számot. Az elnökség javasolja, hogy 

minden tagozati szervezet és tisztségviselő kapja meg a beszámolót. 

ad.4.: A tagozati honlap sikeres indulása után az elnökség kezdeményezte a nézettség, a tagság 

érdeklődésének vizsgálatát, ezért egy szoftver alkalmazásával negyedévenként áttekintjük, hogy a 

felhasználók milyen témákat keresnek, hányan és milyen gyakorisággal keresik fel az oldalt. 

Az elnökség határozatot hozott a tagozati honlap (korábban KATA körben tevékenykedő, de váltani 

kényszerülő) grafikai szerkesztője havi díjának 30000 Ft-ról 39000 Ft-ra történő emelésére, ugyanis 

költségei megemelkedtek. A javaslatot az elnökség egyhangúlag támogatta. 

ad.5.: Dr. Kiss Jenő teljeskörű áttekintést adott a kötelező szakmai képzések jelenlegi helyzetéről. 

Kiemelte, hogy 10 érvényes törzsanyagunk van 3 új törzsanyag készül /Tűzvédelem, acélszerkezetek-

könnyűszerkezetek, termékek megfelelősége. Javasolta a Közbeszerzési témával összefüggő 

konferenciasorozat hallgatóinál a képzés éves képzésként történő elismerését. Hangsúlyozta, hogy 

online és kontakt képzések is zajlanak, de az eddig megtartott előadások résztvevőinek száma 

alacsonyabb, mint a szükséges. Felhívta a figyelmet, arra, hogy a területi kamarák éljenek azokkal a 

szankciókkal, melyeket az alapszabály biztosít a rendszeres mulasztókkal szemben. 

ad.6.: Wéber László bevezetése után dr. Kiss Jenő ismertette a tagozati költségvetés aktuális 

állapotát. Az eddigi felhasználás elsősorban a tagozati díjakkal járó elismerésekre, a honlap 

kialakításával, működtetésével összefüggő költségekre, rendezvényi támogatásra irányult. Teveink 

szerint ez évben a tagozati munkában készülő fogalomtár költségeire kell jelentősebb összeget 

felhasználnunk, melyre konkrét javaslatot, kimutatást vár az elnökség a kidolgozóktól. Szükséges egy 

teljeskörű költségvetési terv összeállítása, melyben lehetőséget fogunk biztosítani új 

kezdeményezéseknek. A vitában több ötlet fogalmazódott meg: pl. egy nagyobb tagozati 

háttértagsággal rendelkező területi kamarával közös elnökségi ülés, vagy a jelentősebb munkát 

takaró FAP pályázati anyag díjának kiegészítése, ingyenes konferencia szervezése, tanulmányi 

versenyek jutalmazása, stb. 

ad.7.: Csermely Gábor beszélt a tagozat részéről elnyert két FAP pályázati feladat /Minőség-

ellenőrzés, A műszaki átadás-átvétel szabályai/ kidolgozásának állapotáról. A munka folyik, a két 

munkacsoport októberi határidőre fog elkészülni. 

Várhatóan október közepéig kell a következő időszak FAP pályázatait beadni. A tagozati elnökség az 

utóbbi időszak bontási balesetei miatt is kezdeményezi egy bontási témát feldolgozó segédlet 

kidolgozását. 

ad.8.:  

Csermely Gábor vázolta az Építésügyi Műszaki Szabályozási Bizottság (ÉMSZB) aktuális tevékenységét 

/lásd ÉMI honlap/. Megállapította, hogy az építésügyi műszaki irányelvek kidolgozásának üteme 

elmaradt a tervezettől.  



Az elnökség egyet értett azzal, hogy az FMV, ME szakosztály-t aktivizálni kell és új elnököt kell 

választani a Terület-és Településrendezési Szakosztályban. 

A vitában felvetődött, hogy a tagozat építészekhez kapcsolódó témáiban egyeztetni kell a Magyar 

Építész Kamara illetékes szervezeteivel.  

 

Budapest 2022. szeptember 14. 

Emlékeztetőt készítette: Molnár Dénes 


